
Klub Sincoolka
Zikova 13, 160 00 Praha-Dejvice

sin@sin.cvut.cz, sincoolka.cz

Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka
konaného dne 18. 7. 2024

Přítomní členové
• Karel Daniel Kopecký  (pr"edseda klubu)
• Ondr"ej Dohnal (za stupce Sinkuleho koleje)
• Vojte"ch Kr"í z"  (za stupce Dejvicke  koleje)
• Mýkhailo Leskiv (za stupce klubu)

Nepřítomní členové
• Ro bert Janega (za stupce klubu) – omluven
• Veronika Konec"na  (za stupkýne"  klubu) – omluvena

Hosté
• Tereza Fiklí kova 
• Yehor Kotsiuba
• Roman Kra l
• Artem Kuznetsov
• Denýs Lýsenko
• Alex Majdova 
• Lucie Mondekova 
• Artem Poliakov – online
• Pavel S6pelda
• Pavel Valach
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Zahájení zasedání
Zaseda ní  býlo zaha jeno v 20:32 Karlem Danielem Kopecký m.

01) Schválení programu zasedání, úvod, prezence
(vede: K. D. Kopecký, typ: hlasování, čas: 5 min)

01) Schva lení  programu zaseda ní , u vod, prezence (vede: K. D. Kopecký, typ: hlasování, čas: 5 min)

02) Jmenova ní  nove ho mí stopr"edsedý (vede: K. D. Kopecký, typ:  informace + hlasování, čas: 10 min)

03) Schva lení  za pisu=  z pr"edchozí ch zaseda ní  (vede: K. D. Kopecký, typ: hlasování, čas: 5 min)

04) Informace ze sí ťove  sekce (vede: K. D. Kopecký, typ:  informace, čas: 10 min)

05) Informace ze spolec"ensko-kulturní  sekce (vede: T. Fiklíková, typ:  informace, čas: 10 min)

06) Informace ze sportovní  sekce (vede: A. Poliakov, typ:  informace, čas: 10 min)

07) Informace ze zahradní  sekce (vede: V. Kříž, typ:  informace, čas: 10 min)

08) Informace ze zaseda ní  PAR SU Č6VUT (vede: K. D. Kopecký, typ:  informace, čas: 10 min)

09) Projekt nový ch AP na Dejvickou kolej a schva lení  rozpoc"tu (vede: K. D. Kopecký, typ: diskuze + 
hlasování, čas: 15 min)

10) Projekt na kupu 3D tiska rný a schva lení  rozpoc"tu (vede: K. D. Kopecký, typ: diskuze + hlasování, 
čas: 15 min)

11) Schva lení  za me"ru klubu Sincoolka pu= jc"it pení ze klubu Buben do vý s"e 150 000 Kc" 
(vede: K. D. Kopecký, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min)

12) Jmenova ní  nove  spra vkýne"  kola rný (vede: K. D. Kopecký, typ:  informace + hlasování, čas: 5 min)

13) Jmenova ní  nove ho spra vce sauný (vede: K. D. Kopecký, typ:  informace + hlasování, čas: 5 min)

14) Ru= zne  (vede: K. D. Kopecký, typ:  informace, čas: 5 min)

a) Stanovení  termí nu pr"í s" tí ho zaseda ní 

Usnesení: Pr"edstavenstvo  klubu  Sincoolka  schva lilo  program  zaseda ní  ve  zne"ní  zaslane m  do 
konference pr"edstavenstva 18. 7. 2024 v c"ase 16:06.

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se 0

Usnesení bylo přijato.

02) Jmenování nového místopředsedy
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 10 min)

K. D. Kopecký: Verc"a rezignovala na post mí stopr"edsedkýne" . Dala na m o sve m rozhodnutí  ve"de" t do 
konference pr"edstavenstva, a to v ponde" lí  ve 23:14. Pr"edpokla da m, z"e vs" ichni o situaci jiz"  ví te – me" l 
bých i pr"es to ne" jak shrnout, co za tí m sta lo?
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V. Kříž: býlo bý fajn to rozve st.

K. D. Kopecký: du= vodem je osobní  konflikt s jiný m c"lenem klubu, který  se výví jel jiz"  dels" í  dobu. Na 
za klade"  me ho  s"etr"ení  a rozprav  s nezaujatý mi  c"lený  jsem  výhodnotil,  z"e  bude  nejleps"í  v za jmu 
zachova ní  dobrý ch vztahu=  v nas"em klubu poz"a dat Verc"u o vzda ní  se funkce. Ta souhlasila. Domluvil 
jsem  se  s  Robem,  z"e  bude  mý m  nový m  mí stopr"edsedou.  Svu= j  souhlas  výja dr"il  do  konference 
pr"edstavenstva v u terý , 00:43 hod.

Rozprava býla na chví li pr"erus"ena z du= vodu dezintegrace sýste mu na Ka jove"  poc"í tac"i…

K.  D.  Kopecký:  býl  bých  ra d,  kdýbýste  mi  výhove" li  a umoz"nili  mu  bý t  mí stopr"edsedou.  Bohuz"el, 
nemohl se zaseda ní  zu c"astnit, je na Slovensku na na vs"te"ve"  za rodinou. Uda lo se to cele  pr"ed pa r dný, 
kvu= li c"emuz"  nes" lo jeho u c"ast zajistit.

V. Kříž: on uz"  pr"eci jen mí stopr"edseda býl. V minule m pr"edstavenstvu.

Usnesení: Pr"edstavenstvo  klubu  Sincoolka  schva lilo  na vrh  pr"edsedý  klubu  Sincoolka  jmenovat 
Ro berta Janegu mí stopr"edsedou klubu Sincoolka.

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se 0

Usnesení bylo přijato.

03) Schválení zápisů z předchozích zasedání
(vede: K. D. Kopecký, typ: hlasování, čas: 5 min)

Usnesení: Pr"edstavenstvo  klubu  Sincoolka  schva lilo  za pis  z pr"edchozí ho  zaseda ní  ve  zne"ní  
zaslane m do konference pr"edstavenstva 18. 6. 2024 v c"ase 18:13.

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se 0

Usnesení bylo přijato.

Usnesení: Pr"edstavenstvo klubu Sincoolka schva lilo  za pis  ze zaseda ní  dne 18. 5. 2024 ve zne"ní  
zaslane m do konference pr"edstavenstva 18. 6. 2024 v c"ase 18:13.

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se 0

Usnesení bylo přijato.

04) Informace ze síťové sekce
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace, čas: 10 min)

V. Kříž: Ka jo, ma te slovo.

Ka ja se pr"evle ka  – uz"  neda va  praz"ske  teplotý.

K. D. Kopecký: podar"ilo se na m výtvor"it s Pavlem [Valachem] popta vku na nove  AP na Dejvickou kolej. 
To bude mí t vlastní  bod. Jinak nic.
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05) Informace ze společensko-kulturní sekce
(vede: T. Fiklíková, typ: informace, čas: 10 min)

T. Fiklíková: sepisovala jsem kra tke  shrnutí  za vs"echný akce, ktere  jsme por"a dali tento semestr. Bude 
to  slouz" it  jako  podklad  pro  vý roc"ní  zpra vu.  V u terý  jsme  výklidili  partý  sklad  za  pomoci  Ondrý 
[Dohnala] a Pavla [S6peldý]. Mezi prioritní  u kolý, ktere  pr"ed na mi teď stojí , r"adí m dobrou pr"í pravu Blue 
Partý a nabí ra ní  nový ch aktivní ch do klubu.

Mezi dals" í  u kolý Terezka zar"adila pr"ipravit klubove  informac"ní  leta ký, nakoupit nove  kelí mký [ma me 
jich ma lo],  uspor"a dat infoschu= zku, objednat klubový  merch do zac"a tku pr"í s" tí ho semestru, sjednotit 
image socia lní ch sí tí  –  zejme na Instagramu, výtvor"it  „leave a note“ prostor na klubove  na ste"nce c"i 
por"a dat  ví ce  ru= znorodý ch  akcí  jako  napr"í klad  filmove  vec"erý  c"i  Jam  session,  ktere  se  setkalý 
s u spe"chem a pr"ivedlý na akce i pone"kud jinou sortu lidí .

T. Fiklíková: super býla i pomoc Kubý LoQ rince, který  na klubove  akce chýstal a pekl obc"erstvení .

V. Kříž: nechces"  ho mezi organiza torý? Pozvi ho mezi na s!

K. D. Kopecký: apeloval bých na to, abýchom se pokusili nata hnout co nejví c aktivní ch c"lenu= , neboť 
souc"asný  stav není  odpoví dají cí  tomu, v jake  kvalite"  chceme klub provozovat.

06) Informace ze sportovní sekce
(vede: A. Poliakov, typ: informace, čas: 10 min)

A.  Poliakov:  od  poslední ho  pr"edstavenstva  probe"hl  u klid  posilovný  –  výhodili  jsme  hromadu 
nepotr"ebne ho a rozbite ho výbavení . Vc"etne"  multipressu za, u dajne" , az"  50 tis. Kc". Čhceme por"í dit nove  
zrcadlo.  Jsem ra d za ten u klid a de"kuji  za pomoc Ondrovi [Dohnalovi],  Romanovi [Kra lovi]  a Lucce 
[Mondekove ]…

T. Fiklíková: ja  bých býla pro umí stit nove  zrcadlo pod tu hrazdu, ktera  je u te"ch dver"í  vedoucí ch do 
pingponga rný.

A. Poliakov: mu= z"eme objednat ne"kolik.

K. D. Kopecký: pr"estalý fungovat hodiný. Jinak je tam uklizeno a fajn.

Na te ma multipressu se Pavel Valach zeptal,  zda nebýl za ne" jaký ch 25 tis. Kc"?  Potvrdilo se – spolu 
s informací ,  z"e  býl  z roku  2010.  Ka ja  da le  pr"ipomne" l,  z"e  multipress  býl  nezanedbatelne"  pos"kozen 
nedovolený m naha zení m jiný ch pr"edme" tu=  na ne" j.  Jednalo se zejme na o ohnutí  les"te"ný ch týc"í ,  ktere  
tvor"í  vý raznou c"a st cený cele ho zar"í zení .

07) Informace ze zahradní sekce
(vede: V. Kříž, typ: informace, čas: 10 min)

V. Kříž: povedu bod mí sto Verc"i,  ktera  se ze zaseda ní  omluvila. Ondra [Dohnal] se chýsta  na na te" r 
zahradní  sestavý na Dejvicke  koleji. Jinak je vs"echno na zahra dce fajn, i na Sinkulce. Kve" tinký rostou, 
hromada ve"cí  se da  trhat a konzumovat. Moz"na  najdete jes"te"  i ne" jake  jahodý. Zahradní  sklad pr"ez" il 
potopu, de"kuji Ka jovi za rýchlý  za sah.

T. Fiklíková: pr"enesli jsme do zahradní ho skladu na c"iní  ke grilu, ktere  zu= stalo u na s. Ukliďte si jej, kam 
potr"ebujete.
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V.  Kříž:  Alex  uz"  není  v zahradnicke m tý mu –  na  funkci  rezignovala  do konference pr"edstavenstva 
v u terý , 00:15 hod.

08) Informace ze zasedání PAR SU ČVUT
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace, čas: 10 min)

K.  D.  Kopecký:  tak  tam  [na  zaseda ní  parlamentu  SU  Č6VUT  26. 6. 2024,  grilovací  centrum  kolejí  
Strahov] jsem býl ja . Ale necha m to okomentovat Denýse [Lýsenka].

D.  Lysenko:  SU  chce  koupit  SUnijní  kelí mký,  centra la  poz"a dala  o schva lení  ekonomicke  c"innosti, 
probí hala soute"z"  o na vrh. R6 es" ila se ra mcova  smlouva s Č6VUT. Klasický  parlament.

K.  D.  Kopecký:  nejmí n"  pr"í jemna  ve"c  –  vznikla  velka  ha dka  ohledne"  vý daju=  zpu= sobený ch 
ekonomický mi c"innostmi, ktere  generují  nepla novaný  zisk, za coz"  se pak odva dí  dan"  z pr"í jmu= . Tu platí , 
vzhledem k aktua lne"  nastavene mu pr"epoc"tu, prima rne"  kolejní  klubý. Nakonec se odhlasovalo, z"e se 
nadpru= me"rna  c"a st vý daju=  uhradí  z rezervý – celkem 200 tis. Kc".

P. Valach:  jedna ve"c  je  to,  co jsi  r"í kal  Tý.  Druha  ve"c  je,  z"e  jsou ekonomicke  c"innosti,  kvu= li  který m 
platí me DPH. Pak jsou to zejme na ne"ktere  za jmove  klubý – ktere  generují  týto provozní  vý daje.

K. D. Kopecký: zkra tka – na u rovni SU jsou diskuze, jak to r"es" it, a sme"r"ujeme k navrz"ení  nove ho IP, 
který  bý pr"inesl optimalizaci sta vají cí ho pr"epoc"tu.

P. Valach:  parlament schva lil,  z"e chce nají t  zpu= sob, jak zar"í dit,  abý klubý generují cí  týto nadme"rne  
vý daje ve" ts" í m a ví ce odpoví dají cí m procentem pr"ispí valý na u hradu provozní ch na kladu= .

D. Lysenko: z rezervý uz"  se ne"který m klubu= m vra tila ona nadpru= me"rna  c"a st.

K. D. Kopecký: mý jsme jeden z te"ch klubu= , co zaplatili ihned a v plne  vý s" i. Ale kvu= li tomu, z"e rezerva 
je spor"í cí m u c"tem s limitem na poc"et odchozí ch transakcí , se na m vý daje výkompenzují  za me"sí c az"  
dva. Pr"ijde na m asi 20 tis. Kc" zpe" t.

09) Projekt nových AP na Dejvickou kolej a schválení rozpočtu
(vede: K. D. Kopecký, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min)

K.  D.  Kopecký:  z"a da me o rozpoc"et  ve  vý s" i  420 tis. Kc",  a to  na  za klade"  cenove  nabí dký  zaslane  do 
konference  pr"edstavenstva  11. 7. 2024  v 11:59;  celkova  vý s"e  nabí dký  je  384 tis. Kc".  Poc"í ta  se  se 
spolec"nou objedna vkou s klubem Buben, který  bý objednal ne" jake  AP pro rozs" í r"ení  sve  sí te" . Spolec"ný m 
na kupem zí ska me jednoznac"ne"  leps" í  jednotkove  [kusove ] cený. Na na kup AP bých Bubnu ra d pu= jc"il 
pení ze – to ma  vs"ak vlastní  bod.

Ka ja popsal sta vají cí  stav projektu – na za klade"  prozatí mní ch testu=  se zapu= jc"ený mi AP Ruckus R350 
(tí mto de"kujeme Karlu Č6 tvrtec"kovi a klubu Pod-O-Lee za jejich zapu= jc"ení ) se zda , z"e je pla n umí ste"ní  
dobr"e navrz"en. Poc"í ta  se s umí ste"ní m 32 ks R350 na Dejvickou kolej, konkre tne"  4 ks R350 v nejvýs"s" í m 
podlaz" í , 6 ks R350 na be"z"ne m podlaz" í , 3 ks R350 v pr"í zemí  a 1 ks R350 ve sklepe" . Souc"a stí  objedna vký 
jsou i licence a podpora na 3 roký. Da le je v pla nu objedna vku z nas" í  straný rozs" í r" it o 2 ks R550 jako 
doplne"ní /rezervu na Sinkuleho kolej. Objedna vají  se take  2 ks venkovní ch AP – T350c omni – na dvu= r 
Sinkuleho koleje a zahradu Dejvicke  koleje.

K.  D.  Kopecký:  nabí dka  je  velmi  pr"í zniva ,  paní  Soustruz"ní kova  [obchodní  manaz"erka  spolec"nosti 
Alternetivo] kouzlila. Pokud ne"kde nebudou AP dost vý konna , nahradí me R350 za R550. Býlý bý to 
moz"na  bun" ký do vnitrobloku.  R350 bý me" lý  stac"it,  ale  kdýbý ne,  tak to mu= z"eme zme"nit.  Proto je 
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rezerva v rozpoc"tu – zvedlo bý to hodnotu objedna vký o 16 tis. Kc". V rozpoc"tu da le poc"í ta me s vý daji 
nutný mi pro instalaci.

A. Poliakov: kdý se bude kupovat?

K. D. Kopecký: odvine se to od Bubnu, az"  si stanoví  poc"et popta vaný ch AP z jejich straný – objedna me 
co nejrýchleji be"hem ne"kolika obchodní ch dní .

A. Poliakov: býlo bý fajn zmobilizovat lidi, co bý se zu c"astnili instalací . Budeme potr"ebovat tabulku 
jako minulý  rok, moz"na  i ude" lat schu= zi administra torske ho tý mu.

K. D. Kopecký: to, z"e potvrdí me odbe"r a objedna me, neznamena  doda ní  druhý  den. Dodací  lhu= ta bý 
mohla bý t 2–4 tý dný, snad ta rýchlejs" í .

P. Valach: umí  doda vat i postupne" , tedý dle aktua lní ch skladový ch za sob.

K. D. Kopecký: na instalace venkovní ch AP pr"inejhors" í m objedna me firmu. Musí  se to uz"  uskutec"nit. 
Na jedne  strane"  postele u Vojtý pr"ec"te" te e-mail, otoc"í te se na druhý  bok a najednou nema te internet. 
Jde tedý hlavne"  o zleps"ení  sí te"  na Dejvicke  koleji  – a jako bonus bereme venkovní  AP.  Je to trochu 
„overkill“, ale stejne"  chceme zleps"it kusove  cený v objedna vce.

A. Poliakov: na Dejvicke  kolejí  je hrozne"  ma lo ubýtovaný ch c"lený klubu, pra ve"  kvu= li internetu. Nas"emu 
pr"ipojení  uz"  neve"r" í . Po instalací ch bude tr"eba internet propagovat a ubýtovane  zase dostat do klubu.

V. Kříž: [pomýslel si] aspon"  mu= z"u v klidu rezignovat – odpojení  koleje od internetu kvu= li chýbe" jí cí mu 
za stupci studentu=  aspon"  nikoho moc neohrozí . :D

K. D. Kopecký: ano, to me"  pr"iva dí  i k na vratnosti. Doufa m, z"e bý to mohlo pr"ila kat 40–50 nový ch c"lenu= . 
To bý se pak investice vra tila za 3–4 roký. Vý poc"et jsem zaloz" il na pome"ru lidí  na Sinkulce – c"lenu=  
klubu ke kapacite" .

Artem se dota zal jes"te"  na klubove  mí stnosti na Dejvicke  koleji – Vojta popsal stav mí stností  a zmí nil 
oc"eka vanou  opravu  podlah/ste"n  po  podzimu  2024.  Pak  bý  se  dalý  mí stnosti  poskýtnout  klubu 
k uz" í va ní .

P. Valach: z me  pozice je vhodna  pozna mka, z"e nemusí me utra cet, jen abýchom utra celi. Kaz"dý  vý daj 
bý me" l mí t u c"el a bý t pr"ime"r"ený . Proto se tu scha zí me a diskutujeme o tom. Nerad bých podporoval 
pr"í stup bezhlave ho nahna ní  co nejleps"í  cený. Nede" lejme to jen tak pro nic.

K. D. Kopecký: v podstate"  mí r" í me k tomu mí t nejkvalitne" js" í  poc"í tac"ovou sí ť z cele  SU. Abý se k na m 
Pod-O-Lee  a SiliconHill  chodili  koukat,  jak  se  to  de" la .  Take  pan  Mikulc"í k  [hospoda r"ka 
Sinkuleho/Dejvicke  koleje] bude mí t jiste"  radost, z"e pr"ispe" jeme k za jmu studentu=  se na nas"e dve"  koleje 
naste"hovat. Nechceme jen tak darovat pení ze Alternetivu – chceme u na s zleps"it sí ť, v pr"í pade"  Dejvicke  
koleje bý zleps"ení  býlo ví ce nez"  markantní , chceme s"ťastnou hospoda r"ku. Ma me nas"etr"eno, pojďme do 
toho.

Ka ja výhla sil pauzu na 10 min do 21:57. Po pauze se pr"ikroc"ilo k hlasova ní .
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Usnesení: Pr"edstavenstvo klubu Sincoolka schva lilo rozpoc"et na na kup nový ch pr"í stupový ch bodu=  
Wi-Fi sí te"  a výbavení  souvisejí cí ho s instalací  ve vý s" i 420 000,― Kc". Spra vcem rozpoc"tu 
urc"ilo Vojte"cha Kr"í z"e.

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se 0

Usnesení bylo přijato.

10) Projekt nákupu 3D tiskárny a schválení rozpočtu
(vede: K. D. Kopecký, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min)

K. D. Kopecký: por"izovali býchom Prusa XL v za kladní  vý bave" , na na kup tiska rný ma me slevu 5 %.

R. Král: za me"  se rozhodne"  jedna  o nejleps"í  volbu: c"eský  vý robce nejkvalitne" js" í  v te to cenove  kategorii, 
velka  tiskova  plocha.

K. D. Kopecký: tiska rna se da  da le zleps"ovat, resp. rozs" ir"ovat, a to na hodnotu az"  ~100 tis. Kc". Vs"echno 
býchom to ani nepotr"ebovali, ma me v pla nu ji výleps"ovat postupne"  dle potr"ebý. Tiska rna bý na s výs" la 
na ne"co pr"es 50 tis. Kc". Z6 a da me o rozpoc"et 70 tis. Kc", protoz"e chceme nakoupit i výbavení  k provozu 
a výbavit mí stnost, kde bude umí ste"na .

R. Král: ma me take  slevu 10 % na souc"a stký a 15 % na materia lý. Vs"e dí ký programu „Pru= s"a do s"kol“.

A. Poliakov: jaký  je u c"el?

R. Král: ten nejstupidne" js" í  –  budeme si  pomocí  toho opravovat ve"ci  v klubu.  Da le  chceme nabí zet 
studentu= m moz"nost tisku 3D modelu=  – i za jednoduche  modelý platí  hodne" , mý býchom býli schopni 
tisknout to v podstate"  jen za cenu materia lu, tedý velmi levne" , s malou provozní  pr"ira z"kou.

A. Poliakov: v LABu ma me uz"  tr"i 3D tiska rný, ne?

R. Král: Robova tiska rna je jen odloz"ena . Karlova je c"asovana  bomba, kaz"dou chví lí  se ne"co pokazí . A ta 
moje je uz"  skoro nepouz" itelna .

D. Lysenko: da le, jednotlive  tiska rný jsou majetkem c"lenu= , toto bý býla tiska rna patr"í cí  oficia lne"  klubu.

P. Valach: kolik lidí  bý tak mohlo tisknout?

R. Král: bude chví li trvat, nez"  si toho lidi vs" imnou, ale 3D tisk výuz" í vají  hlavne"  studenti architekturý 
a strojnictví . Odhaduji to na asi 10 lidí  za semestr. Sincoolce se to pak bude hodit k oprava m nas"ich ve"cí  
atd.

P. Valach: a za kolik bý lide  tiskli?

K. D. Kopecký: prodejní  cena materia lu plus ne" jake  procento na provoz. To bý býl model Ekonomicke  
c"innosti, jako ma me u sta vají cí  „papí rove “ tiska rný.

R. Král: model bý mohl bý t nastaven i tak, z"e býchom me" li c"lenství  za 3D tisk, pr"ic"emz"  c"lenove  bý me" li 
paus"a l  na  mnoz"ství  spotr"ebovane ho  materia lu  anebo  si  jej  rovnou  platili  sami.  Me" li  bý  pak  k 3D 
tiska rne"  pr"í stup. Na „Pru= s"e“ bý se tisklý modelý c"i ve"ci pro klub. Na nas"ich tiska rna ch bý se c"lenove  
uc"ili, hra li si.

P. Valach: jak dlouho ta tiska rna výdrz" í ?
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R. Král: výdrz" í  do te  dobý, nez"  ji výhodí s" .

P. Valach: tak jinak – jakou pla nujete z" ivotnost?

R. Král: tr"i roký do první ho rozbití , pak se obnovují  jednotlive  souc"a stký, celý  stroj se proste"  nerozbije.

K. D. Kopecký: je pome"rne"  dost spolehliva . Pru= s"a na tom ma  postavenou image. I jejich stare  tiska rný 
dodnes drz" í , jen je to generac"ne"  [technologický] dnes ne"kde jinde. Pro na s bý mohlo bý t relevantní ch 
i 10 let.

R. Král: poruchovost je 0,03 %.

P. Valach: v jake  vý s" i pla nujete pr"ira z"ku, abý se tiska rna vra tila pene"z"ne"  zpe" t? Nebo to berete spí s"e 
jako dotaci studentu= m?

R. Král: pr"ira z"ka 10–15 %, takova  bude pro studentý sta le velmi rentabilní .

V. Kříž: ja  bých se klonil spí s"e k tomu, ať je to prostudentske , slový Pavla jako dotace.

K. D. Kopecký: v modelu EČ6  bý na tom moc výde" la vat nes" lo. Uz"  od za kladu je tento projekt koncipova n 
jako dotace pro studentý, protoz"e nechat je tisknout za cenu materia lu plus 10 nebo 15 % pr"ira z"ka je 
por"a d velmi vý hodne . Nema  cenu na tom výde" la vat, stejne"  jako s posilovnou nebo obvýklý m tiskem.

R. Král: rea lne"  je 3D tisk velmi levný  – výsokou cenu u komerc"ní ch spolec"ností  tvor"í  lidský  faktor, neb 
musí  zaplatit c"love"ka, který  za tí m sedí  a tvor"í  ten poc"í tac"ový  model pro tiska rnu… Mý ma me nejleps"í  
filamentý na trhu za cenu s"untu= . Jedina  draha  ve"c je tak samotne  por"í zení  tiska rný.

K. D. Kopecký: de" la me to, ať se tu studentu= m dobr"e studuje. Čí lem je pomoct jim neplatit vý razne  
c"a stký za kousek plastu. I u tiska rný se platí  za spotr"ebovaný  papí r a toner. Projekt 3D tisku je takový m 
krokem do nezna ma – neví me dopr"edu, jaký  pr"esne"  bude za jem – i pr"es to je sta le velmi zají mavý .

P. Špelda: i s levnou 3D tiska rnou se dají  výtisknout velke  ve"ci, kaz"dopa dne"  Pru= s"a je oproti nim velmi 
rýchla  a praktický se nerozbí jí . Čený filamentu jsou ní zke . Dals" í  pení ze jiz"  nebudou praktický potr"eba – 
tahle investice je to jedine  a pak to studentu= m poslouz" í  jiz"  hodne"  dlouho.

R. Král: je to super, dejte mi prosí m prachý.

Vojta posí la  Romanovi pusu.

P. Valach: pro pr"í s" te" , pokud budete výtva r"et ne" jaký  projekt, zamý s" lejte se nad tí m a propoc"í ta vejte si 
to, prezentujte to pr"edstavenstvu. Taký to vní ma m jako sluz"bu studentu= m, ale chci vide" t i to, z"e to ma te 
spoc"í tane . Ať to není , z"e teď utratí me 70 tis. Kc" a posle ze uvidí me, co se s tí m stane.

K. D. Kopecký: nepr"is" li jsme s nic"í m napsane m na papí r"e, ale v ra mci rozumný ch mezí  jsme se nad tí m 
samozr"ejme"  zamý s" leli.

V. Kříž:  Roman a Ka ja 3D tisku dobr"e rozumí ,  proto asi neme" li  potr"ebu tak dobr"e to propoc"í ta vat, 
zkra tka to v tom vidí . [Pavel pr"itaka va .] Model fungova ní  uz"  jsme me" li pr"edem dohodnutý .

D. Lysenko: bude tr"eba to propagovat, abý se to rozs" í r" ilo mezi c"lený klubu, moz"na  i studentý da le.

P. Valach: cení m, z"e to tak chcete – cí lem mý ch ota zek býlo zjistit, zda je za jem a zda ma te pr"edstavu 
o ekonomický ch parametrech projektu. Tedý napr".  cený, na vratnost,  opravova ní .  Nechci tento poc"in 
shazovat – jen bých ra d podpor"il, abý se vz"dý první  pr"emý s" lelo, pote  pous"te" lo do sve" ta. Ve vý sledku 
cení m i to, z"e je to krok do nezna ma a z"e si to uve"domujete.

K. D. Kopecký: pokud celý  projekt katastrofický m zpu= sobem ztroskota , pr"inejhors" í m se to proda . Ano, 
je to krok do nezna ma, ale por"a d s velkou jistotou.
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Usnesení: Pr"edstavenstvo  klubu  Sincoolka  schva lilo  rozpoc"et  na  na kup  nove  3D  tiska rný 
a souvisejí cí ho výbavení  ve vý s" i 70 000,― Kc". Spra vcem rozpoc"tu urc"ilo Karla Daniela 
Kopecke ho.

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se X

Usnesení bylo přijato.

Na zaseda ní  zac"í na  bý t velmi veselo.

K.  D.  Kopecký:  vzhledem  ke  kriticke mu  nezabezpec"ení  funkce  spra vce  3D  tisku  ve  smýslu 
Organizac"ní ho r"a du, c"la nku 4, odstavce 3, tí mto i bez r"a dne ho projedna ní  na zaseda ní  pr"edstavenstva 
jmenuji Alex Majdovou a Romana Kra le do funkcí  spra vcu=  3D tisku.

V. Kříž: teď jste jmenova ni a nemusel to nikdo projedna vat, pr"edstavenstvo bude hlasovat o schva lení  
Ka jova poc"inu pr"í s" te" .

K. D. Kopecký: proste"  jsem chte" l pouz" í t ten odstavec, aspon"  ne"kdý.

V. Kříž: ja  ma m radost, z"e na pr"í s" tí m zaseda ní  zazní  i to usnesení  pro jmenova ní  v upravene m zne"ní .

K.  D.  Kopecký:  kdýz"  uz"  jsme u te"ch  ma lo  pouz" í vaný ch  bodu= ,  pohra va m si  s mýs" lenkou nechat  se 
odvolat peticí  podepsanou 50 % c"lenu=  klubu.

V. Kříž: mu= z"eme to zkusit, ale az"  ke konci manda tu, prosí m.

11) Schválení záměru klubu Sincoolka půjčit peníze klubu Buben do 
výše 150 000 Kč
(vede: K. D. Kopecký, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min)

K. D. Kopecký: upr"í mne" , chte" l bých pu= jc"it 200 tis. Kc"  oproti pu= vodne"  proklamovane  vý s" i. Pr"edstavý 
o za me"ru doznalý pr"ed dnes"ní m zaseda ní m jes"te"  pa r zme"n a upr"esne"ní .

D. Lysenko: niz"s" í  c"a stkou jsme chte" li  zabra nit  situaci,  kdý býchom nemohli  spla cet.  Take  býchom 
neradi spla celi moc dlouho. Na za klade"  aktua lní ch pr"í jmu=  a vý daju=  na m výcha zí , z"e spla cet dva roký 
50 tis. Kc" ve c"týr"ech spla tka ch je optima lní  a Karel s tí m souhlasí .

K. D. Kopecký: bavili jsme se take , z"e omezí me, za co budou moct pu= jc"ene  pení ze utra cet. Vs"e bude 
souc"a stí  konkre tní  smlouvý, ktera  se sepí s"e a podepí s"e. Vzorem bude smlouva Bubnu s Pod-O-Lee.

A. Poliakov: kolik na m pak zbýde?

K.  D.  Kopecký:  na  konci  le ta  býchom me" li  zhruba 300 tis. Kc"  na  u c"tu.  Dle  velmi  konzervativní ho 
odhadu býchom na c"lenský ch pr"í spe"vcí ch za pr"í s" tí  semestr inkasovali dals" í ch 300 tis. Kc". Pu= jc"ka bý tak 
spolu  s dals" í mi  investicemi  neme" la  ovlivnit  chod  klubu.  Je  nejen  pr"a telský m  krokem  ve  prospe"ch 
chodu Bubnu, ale vý hodna  i pro na s vzhledem ke spolec"ne mu na kupu Wi-Fi AP.

O. Dohnal: ma me skoro milion Kc",  který  se va lí  na u c"tu. Nejhors" í  pení ze jsou tý, ktere  se nehý bou. 
Ma me ze za kona povinnost je utratit nebo pr"eve st do fondu= .

P. Valach: to je pravda, s pene"zi je tr"eba pracovat.

K. D. Kopecký: s Wi-Fi sí tí  je na tom Buben velmi zle.
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D. Lysenko: AP jsme testovali a ví me, z"e to pomu= z"e.

K. D. Kopecký: vzhledem k nabí dce a jejich vlastní m prostr"edku= m bý za podmí nký na kupu jednolete  
podporý me" li moz"nost koupit az"  21 Ruckusu=  R550.

D.  Lysenko: budeme informovat  o vs"ech  u trata ch,  abýchom potvrdili,  z"e  neutra cí me za  nic  jine ho 
v rozporu se smlouvou. Smlouva bude obsahovat vs"echna standardní  ustanovení .

Ka ja výtvor"il prostor na dals" í  ota zký – dopln" ují cí  dotazý nikdo nevznesl.

Usnesení: Pr"edstavenstvo klubu Sincoolka schva lilo za me"r pu= jc"it 200 000,― Kc"  klubu Buben, a to 
za u c"elem rozvoje sí ťove"  infrastrukturý klubu Buben, bezu roc"ne"  a s na vratem be"hem 
c"týr"  semestru=  bezprostr"edne"  na sledují cí ch po semestru, ve ktere m dos"lo k podepsa ní  
smlouvý  o  zapu= jc"ení .  Podepsa ní m  smlouvý  o  zapu= jc"ení  pove" r" ilo  pr"edsedu  klubu 
Sincoolka.

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se 0

Usnesení bylo přijato.

12) Jmenování nové správkyně kolárny
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 5 min)

K. D. Kopecký: Terka se ozvala o funkci spra vkýne"  kola rný.

T. Fiklíková: ja  jsem Terka. V kola rne"  uz"  mi nezbýlo moc pra ce, ale chte" lo bý to výtr"í t.

V. Kříž: ves"kera  kola v kola rne"  jsou jiz"  r"a dne"  evidovana  spolu s majiteli. Zu= stalo na m jedine  kolo patr"í cí  
c"love"ku, který  na koleji jiz"  nebýdlí . Býla to stras"na  pra ce, ale pro me"  jako de" lana , není  zac".  Ma m pro 
spra vkýni jedinou podmí nku – nají t si vc"as na stupce.

T. Fiklíková: tak ja  to jes"te"  zva z" í m.

K. D. Kopecký: nestras"  na m te me"r"-spra vkýni. Nemusí me se ba t, nabereme hromadu aktivní ch c"lenu= , 
vs"echno bude.

Usnesení: Pr"edstavenstvo klubu Sincoolka projednalo za me"r pr"edsedý klubu Sincoolka jmenovat 
Terezu Fiklí kovou do funkce spra vkýne"  kola rný. 

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se 0

Usnesení bylo přijato.

13) Jmenování nového správce sauny
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 5 min)

K. D. Kopecký: ra d bých jmenoval Artema nový m spra vcem sauný, takte z"  na jeho vlastní  z"a dost. Vede 
celou sekci, takz"e za saunu take  zodpoví da  a mohl bý ji alespon"  pu= jc"ovat. Teď to nikdo nede" la .
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V. Kříž: situace je takova , z"e jedinou spra vkýní  sauný je Kristina [Nakonechna], ktera  vs"ak na koleji teď 
moc  není .  A  te me"r"-spra vce  S6 imon  si  dodnes  nepodepsal  jmenovací  dekret,  dvakra t  jsem  ho 
upozorn" oval. Naví c na le to z koleje odjel.

K. D. Kopecký: psal jsem mu e-mail, zpra vu, ne"kolikra t.  Pokaz"de  nebýl schopen dorazit nebo se to 
bohuz"el ne" jak nepovedlo. Moc neví m, co s tí m ma m de" lat, ale je to celkem atýpický  pru= be"h jmenova ní . 
Jsem z toho trochu otra vený .

T. Fiklíková: dala bých mu poslední  s"anci na zac"a tku zimní ho semestru.

V. Kříž: ja  souhlasí m. Čhte" l bých jes"te"  dodat, z"e jmenova ní  si v te to fa zi mu= z"es"  sta le rozmýslet.

K. D. Kopecký: nic proti ne"mu nema m – jen me"  s"tve, z"e jsme se doteď nebýli schopni domluvit na tom 
podepsa ní . S6 imon si ten c"as musí  proste"  ude" lat a dekret podepsat. Ta hne se to na c"týr"i me"sí ce u plne"  
zbýtec"ne" .

V. Kříž: spra ve"  sauný se rea lne"  ve"noval, je zauc"ený . Klí c"  mi na le to vra til. Az"  se objeví  znovu na koleji, 
necha m jeho klí c" k výzvednutí  u tebe.

Ka ja souhlasí .

A. Poliakov: pokud uz"  budu mí t tolik funkcí , dostanu i extra velkou ceduli na dver"e?

V. Kříž: moz"na , za protisluz"bu.

A. Poliakov: klidne" .

Usnesení: Pr"edstavenstvo klubu Sincoolka projednalo za me"r pr"edsedý klubu Sincoolka jmenovat 
Artema Poliakova do funkce spra vce sauný. 

Osob s hlasovací m pra vem: 4

Hlasova ní : pro 4 | proti 0 | zdrz"elo se 0

Usnesení bylo přijato.

14) Různé
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace, čas: 5 min)

a) Stanovení termínu příštího zasedání

Č6 lenove  pr"edstavenstva  pla nují  pra zdninovat,  respektive  instalovat  nove  AP  na  Dejvickou  kolej 
a zprovozn" ovat 3D tiska rnu. Dals" í  zaseda ní  se tedý uskutec"ní  pravde"podobne"  az"  v za r" í  (klasicke  první  
u terý , tedý 3. 9.).

Ukončení zasedání
Zaseda ní  býlo ukonc"eno v 23:27.

Zapsal: Vojte"ch Kr"í z"

Za pis býl schva len na zaseda ní  pr"edstavenstva klubu Sincoolka dne 17. 9. 2024.
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	13) Jmenování nového správce sauny (vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 5 min)
	14) Různé (vede: K. D. Kopecký, typ: informace, čas: 5 min)
	a) Stanovení termínu příštího zasedání
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